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Länsnätverket för förvaltningschefer (Länschefsnätverket, LCHNV) 

Extrainsatt möte med anledning av Covid  

Datum: 27 november 

Tid: 10.00 – 12.00   

Plats: Skype 

 
Närvarande: Anna Ståhlkloo, Annelie Granath, Bahman Alamai, Barbro Nystedt Forsberg, 

Carina Johansson, Elisabeth Fransson, Elisabeth Hekkala, Lena Freijs, Jeanette Hjortsberg, 

Ingalill Frank, Jesper Karlsson, Lena Karlsson, Roger Larsson, Hans Liljeberg, Marjo Savelius, 

Lis Linnberg, Pernilla Söderlund, Ulrika gärdsback, Helene Kastemyr, Tanja Mårtensson 

 

1. Mötets öppnande 

Ulrika Gärdsback öppnade mötet.  

 

2. Aktuellt läge Covid  

Roger Larsson Chefsläkare presenterade aktuellt statistik m.m., Bilaga 1.  

3. Övriga frågor 

Från flera kommuner påtalades långa väntetider för besked av provsvar för personal och fråga 

väcktes om det fanns utrymme korta svarstiderna. Regionen hänvisade till att 

laboratoriepersonalen i Falun var mycket hårt belastade och att man redan arbetade långt över sin 

kapacitet. Emellertid som visades under föregående punkt kommer provtagningskapaciteten att 

öka totalt sett i länet vilket gör att labbet i Falun kommer att få in färre prover och sandsynligvis 

medföra kortare svarstider. Innan ”den andra vågen” kom, kunde man lämna provsvar inom ett 

dygn och man hoppas nu kunna nå de svarstiderna igen. Eventuellt kommer även personalprover 

från kommunerna kunna nyttja den nya lösningen med egen provtagning men regionen vill först 

avvakta och se hur ABC-labben sköter provsvaren under nästkommande vecka).  

Diskussion om den IVO -rapport som lämnades tidigare i veckan. Tillsynen avser av Region 

Dalarnas ansvar när det gäller medicinsk vård och behandling till äldre personer med misstänkt 

eller konstaterad covid-19 som bor på särskilt boende, Bilaga 2.  

Gällande utskrivning av patienter till kommunerna ser läget över lag stabilt ut. Sex patienter skrevs 

ut under föregående dygn.  

På nästa möte diskuteras hur rutinerna och samverkan kan optimeras under jul- och 

nyårshelgerna.  

 


